
        

 

Dordrecht, 26 oktober 2023 
 
Ar2kel 39 RvO vragen: Inspraakbijdrage ves2ging AZC 

 
Geacht college, 

Op dinsdag 24 oktober jl. heeF de heer Groeneweg ingesproken over het niet geagendeerde 
onderwerp een asielzoekerscentrum (AZC) te ves2gen in Dordrecht. Specifiek had zijn 
inspraakbijdrage betrekking op de openbare bekendmaking 
hOps://zoek.officielebekendmakingen.nl/gmb-2023-436438.html  
 
In de bijdrage, voorzien van een presenta2e, wees de heer Groeneweg op de procesgang waarbij op 
d.d. 3 oktober 2023 een raadsinforma2ebrief is verschenen, waarin aangegeven werd dat de 
bestuursovereenkomst en huurovereenkomst met het COA zijn getekend. En dat de volgende stap 
zou zijn de aanvraag van een bouwvergunning. Echter op 13 oktober jl. is het voornemen tot verhuur 
van de grond ten behoeve van de bouw van een asielzoekerscentrum, loca2e hoek Aquamarijnweg-
Burgemeester van der Dussenstraat te Dordrecht, in het gemeenteblad gepubliceerd.  

1. Graag uw reflec2e op het doorlopen proces en de vraag daarbij hoe dit in verhouding staat 
met de wijze waarop u de gemeenteraad geïnformeerd heeF? 

2. Wanneer bent u voornemens om de bestuurs- en huurovereenkomst met de gemeenteraad 
te delen? Zo nee, waarom niet?  

3. HeeF het college inmiddels gereageerd op alle vragen van de heer Groeneweg? Zo ja, dan 
ontvangen wij graag een afschriF van de reac2e op alle vragen. Zo nee, dan ontvangen wij 
graag een afschriF van deze reac2e op het moment dat deze er is.  

Verder wees de heer Groeneweg in zijn presenta2e op een mogelijke toename van incidenten en 
misdrijven door de ves2ging van een AZC. In de raadsinforma2e van d.d. 3 oktober 2023 geeF u aan 
dat er met het COA afspraken zijn gemaakt over de op2e slui2ng na waarschuwingen en dat er 
voorafgaand aan de opening een nulme2ng veiligheid en lee_aarheid komt. Na de opening worden 
de subjec2eve en objec2eve veiligheid gemonitord. 

4. Kunt u aangeven wat de precieze afspraken zijn over de op2e slui2ng na waarschuwingen 
alsook hoe zich dit verhoudt tot de loop2jd van de vergunning? 

5. Kunt u specifieker zijn over de nulme2ng en monitoring van veiligheid en lee_aarheid? Op 
welke wijze wordt de raad hierover geïnformeerd? 

We zien uw reac2e graag tegemoet. 
Met vriendelijke groet, 

Claudia Simon-van Waardhuizen, frac2e Van Waardhuizen 
Margret Stolk, VSP Dordrecht 
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